
Verksamhetsplan SvAda 2024 
 

Vi har i styrelsen diskuterat vilka saker vi ska fokusera på 
under 2024 och har kommit fram Ɵll aƩ arbeta med få saker 
ordentligt. DeƩa resulterade i fyra punkter huvudpunkter: 

 

 En riktprislista för olika syntolkningstjänster 
 Öka användandet och medvetenheten för syntolkning  
 Ha fyra styrelsemöten per år med arbetsgruppmöten 

mellan styrelsemötena 
 Jobba med aƩ hiƩa föreningsbidrag  

 

I övrig fortsäƩer föreningen aƩ: 

 Värvar nya medlemmar 
 StöƩa i utvecklingen av MovieTalk-appen 
 Arbeta med aƩ bredda syntolkade filmer under 

Göteborgs FilmfesƟval 


